

大家都在看 (/tw/competitions/?categories=107,108,109,110&menu=true)

徵件截止 2022/07/30 下午 4:00	徵件截止 2022/08/31 上午 9:00	徵件截止 2022/09/16 上午 10:00	徵件截止 2022/07/29 上午 6:59
---------------------------	---------------------------	----------------------------	---------------------------

THE CUBAN SQUARE Competition 古巴廣場比賽



總獎金 EUR \$6,000
最高獎金 EUR \$2,500

投稿期間

📅 (//www.google.com/calendar/event?action=TEMPLATE&text=THE%20CUBAN%20SQUARE%20Competition%E5%8F%A4%E5%B7%B4%E5%BB%A3%E5%A0%B4%E6%AF%94%E8%B3%BD%20%E5%BB%BA%E6%9C%8B%20%E5%9C%8B%E9%9A%9B%20%E5%9D%A9%E5%91%BD) 2022/07/18 上午 1:00 至 2022/11/18 下午 11:00

得獎公佈

📅 (//www.google.com/calendar/event?action=TEMPLATE&text=THE%20CUBAN%20SQUARE%20Competition%E5%8F%A4%E5%B7%B4%E5%BB%A3%E5%A0%B4%E6%AF%94%E8%B3%BD%20%E5%BB%BA%E6%9C%8B%20%E5%9C%8B%E9%9A%9B%20%E5%9D%A9%E5%91%BD) 得獎公佈&dates=2022/12/19 上午 1:00

👍 0 ❤️ 0 💬 0

👉 其他 (/tw/competitions/?categories=125), 設計 (/tags/%E8%A8%AD%E8%A8%88), 建築 (/tags/%E5%BB%BA%E7%AF%89), 歷史 (/tags/%E6%AD%B7%E5%8F%B2), 藝術 (/tags/%E8%97%9D%E8%A1%93), 城市 (/tags/%E5%9F%8E%E5%B8%82), 國際 (/tags/%E5%9C%8B%E9%9A%9B), 革命 (/tags/%E9%9D%A9%E5%91%BD), 廣場 (/tags/%E5%BB%A3%E5%A0%B4), 古巴 (/tags/%E5%8F%A4%E5%B7%B4), 遺址 (/tags/%E9%81%BA%E5%9D%80)



📌 收藏

前往比賽網站

(https://www.terravivaco.com/cuban-square-competition-2022/?utm_medium=website&utm_source=debut.tw)

主辦單位

 **TerraViva SL**
Email : info@terravivacompetitions.com
國家/地區：國際型活動

參賽資格

- 身分限制
- 開放所有人報名
- 國籍/地區限制
- 不限

活動刊登資訊：

刊登者：獎金獵人代貼
刊登時間：2022/07/20 下午 5:43
最後更新：2022/07/20 下午 5:43
報名系統：並未使用獎金獵人平台 這是什麼？

收藏者

目前沒有人收藏！

小酒館也推薦

(/tw/competition 2022第二屆德國海福樂全國學生設計競賽 (/tw/competitions/2ndH%C3%A4feleStudentCompetition)
TWD \$300,000
🕒 2022/11/18 下午 5:00



- EUR \$6,000
(/tw/competition 2022/11/18 下午 11:00
- Axis Mundi Art Contest Axis Mundi 藝術大賽 (/tw/competitions/glofne06otlid1zeg)
(/tw/competition USD \$4,000
2022/10/20 下午 11:00
- 2023 Peter Porter Poetry Prize 2023年彼得波特詩歌獎 (/tw/competitions/4e5zck9whdf3xcfb7)
(/tw/competition AUD \$10,000
2022/10/03 下午 11:00
- VIDEOGAME ARCHITECTURE 2 DRAWINGS COMPETITION 電子遊戲架構 2 繪畫比賽 (/tw/competitions/5o92wmxm5oot07wl9y)
(/tw/competition EUR \$2,000
2022/10/31 下午 11:00
- Architectural Crit, Pin-Up, Presentation Award 建築評論、海報、展示獎 (/tw/competitions/40vl35ut35hduaz409)
(/tw/competition TWD \$0
2022/09/05 下午 11:00
- International Awards for Art Criticism 2022 國際藝術評論獎 (/tw/competitions/64g4hzvdg9gme5dcrx)
(/tw/competition EUR \$20,500
2022/08/31 下午 11:00
- 2022 小小廚神料理爭霸戰 徵件開跑 (/tw/competitions/8zxrq345ekm5kfjrn)
(/tw/competition TWD \$30,000
2022/10/31 下午 5:00
- 111 年環境知識競賽 (/tw/competitions/fv2l7zpyu24whujwg)
(/tw/competition TWD \$3,360,000
2022/09/23 下午 11:59
- 111年度氣候變遷教育教學模組設計觀摩賽 (/tw/competitions/an0w7yyxib8lu9r832)
(/tw/competition TWD \$192,000
2022/07/26 下午 11:00
- 2022 「原禮·好讚」苗栗原鄉嚴選好物十大伴手禮徵選 (/tw/competitions/qoagwqugo9yr6gsu84)
(/tw/competition TWD \$21,000
2022/08/05 下午 5:00
- 第八屆鯤龍山寺盃全國學生書法比賽 (/tw/competitions/wzggxq6iw5dn55c7m1)
(/tw/competition TWD \$240,000
2022/10/22 上午 12:00

THE CUBAN SQUARE Competition 古巴廣場比賽

Thanks to its extraordinary historical memory and to the authenticity of its precious architectural legacy, Havana can certainly be considered a "Heritage City". Its genuine and engaging spirit derives not only from the renowned quality of its music and rhythms, its lively street life and friendly atmosphere, but also and specially from its built environment.

The designation of Old Havana as a UNESCO site in 1982 was an important distinction that drew the attention to the preservation of its urban fabric. The program to recover the historical centre had global recognition and it has expanded successfully to other Cuban cities, contributing to the preservation of the local culture and to the development of new touristic appeal.

Unfortunately, during the last decades it has not been possible to replicate these experiences in other neighbourhoods beyond the Old Havana, where the implementation of comprehensive programs is highly required. In fact, there is actually one particular place that outstands among the others and which deserves special attention, not only for its massive extension but also for its unique history: Plaza de la Revolución.

Thought and imagined as the new heart of the Cuban capital, the current state of the square is way far from that reality. Surrounded by the concrete building of the Ministry of the Interior – known for the huge mural of Che Guevara – and by the Telecommunications one with the iconic image of Camilo Cienfuegos, Plaza de la Revolución seems to be standing still, waiting to be rediscovered...

由於其非凡的歷史記憶和珍貴的建築遺產的真實性，哈瓦那當然可以被視為“遺產城市”。其真實而引人入勝的精神不僅源於其著名的音樂和節奏品質、熱鬧的街頭生活和友好的氛圍，還特別源於其建築環境。

1982年哈瓦那老城被指定為聯合國教科文組織遺址，這是一個重要的區別，引起了人們對其城市結構保護的關注。恢復歷史中心的計劃已獲得全球認可，並已成功擴展到其他古巴城市，為保護當地文化和開發新的旅遊吸引力做出了貢獻。



不幸的是，在過去的幾十年裡，無法在哈瓦那老城以外的其他社區復制這些經驗，那裡非常需要實施全面的計劃。事實上，實際上有一個特別的地方在其他地方脫穎而出，值得特別關注，不僅因為它的大規模擴展，而且還因為它獨特的歷史：革命廣場。

被認為是古巴首都的新中心，廣場的現狀與現實相去甚遠。內政部的混凝土建築——以切格瓦拉的巨幅壁畫而聞名——以及帶有卡米洛西恩富戈斯標誌性圖像的電信大樓，革命廣場似乎靜止不動，等待被重新發現...

投稿主題：

- The goal of this competition is to explore the potentialities of Plaza de la Revolución, in order to come up with a design proposal capable of giving it a new life.
- 本次比賽的目標是探索革命廣場的潛力，以提出能夠賦予其新生命的設計方案。

投稿期間：

- ~ 2022/11/18

投稿條件：

- The competition is open to students, architects, designers, urbanists, engineers, artists, makers, activists and anyone interested in the fields of design and architecture. Participants can join the competition either individually or with a team.
- Competitors have to submit two A1 panels (59,4 x 84,1 cm) landscape oriented + a brief text describing the proposal (up to 250 words). Panels must contain all the necessary graphic information to explain the project in the best way possible (title, diagrams, sketches, 3D visualizations, plans and sections, collages, model photos, etc.). All kinds of graphic representations will be accepted.
- Upload section open from September 9th
- 比賽對學生、建築師、設計師、城市規劃師、工程師、藝術家、製造商、活動家以及任何對設計和建築領域感興趣的人開放。參賽者可以單獨參加比賽，也可以組隊參加比賽。
- 參賽者必須提交兩個面向橫向的 A1 面板（59,4 x 84,1 厘米）+ 描述提案的簡短文本（最多 250 字）。面板必須包含所有必要的圖形信息，以便以最佳方式解釋項目（標題、圖表、草圖、3D 可視化、計劃和剖面、拼貼畫、模型照片等）。將接受各種圖形表示。
- 上傳部分從 9 月 9 日開始開放。

獎勵：

- 1st Prize : 2.500 €
- 2nd Prize : 1.500 €
- 3rd Prize : 1.000 €
- Gold Mention #1 : 250 €
- Gold Mention #2 : 250 €
- Gold Mention #3 : 250 €
- Gold Mention #4 : 250 €
- 10 Honorable Mentions
- 30 Finalists
- 一等獎：2.500 歐元
- 二等獎：1.500 歐元
- 三等獎：1.000 歐元
- 金獎 #1 : 250 歐元
- 金獎 #2 : 250 歐元
- 金獎 #3 : 250 歐元
- 金獎 #4 : 250 歐元
- 10 項榮譽提名
- 30 名入圍者

評選方式：

- Jury
- 評審

評選時程：

- Results will be published on this website after December 19th 2022.
- 結果將於 2022 年 12 月 19 日之後在本網站上公佈。


主辦單位資訊：


所有與比賽相關的問題都可以通過郵件發送給我們：

info@terravivacompetitions.com，註明以下主題：“FAQ - 古巴廣場”。

所有問題的答案都將發佈在 FAQ 在線部分，該部分將定期更新至 11 月 1 日

※ 詳細規定，以主辦單位官方公佈為主

 主辦單位其他比賽

 歷屆比賽